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Rada Gminy Piaski 

Radni 

Protokół 6/2024 

 

VI Sesja Rady Gminy Piaski w dniu 26 września 2024 

Miejsce posiedzenia: Centrum Kultury i Biblioteka w Piaskach 

Obrady rozpoczęto 26 września 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:21 tego samego dnia 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Marcin Porzucek  powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy Dariusza 

Naskręta, Sekretarza Gminy Bartosza Kobusa, Skarbnika Gminy Bogumiłę Sosnowską oraz zaproszonych 

gości. 

Stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować uchwały (rada liczy 15 radnych). 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska 

2. Anna Dąbrowska 

3. Bernard Dorsz 

4. Jagoda Dudka 

5. Justyna Grobelna 

6. Krzysztof Jakuszek 

7. Mirosława Konieczna 

8. Tomasz Koralewski 

9. Jarosław Łapawa 

10. Rafał Nowak 

11. Szymon Pawlak 

12. Marcin Porzucek 

13. Justyna Sarbinowska 

14. Maria Wesołek 

15. Daria Wojciechowska 

 

Głosowano w sprawie Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne OBECNY (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

NIEOBECNY (0) 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik do protokołu.  

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu  

 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności przeprowadził głosowanie na wprowadzeniem do porządku 

obrad dodatkowych uchwał:  

 a) wprowadzenie punktu - Podjęcie uchwały uchylająca uchwałę w sprawie określenia wysokości i 

zasad ustalenia oraz rozliczenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie 

gminy Piaski 
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Głosowano w sprawie wprowadzenie punktu - Podjęcie uchwały uchylająca uchwałę w sprawie 

określenia wysokości i zasad ustalenia oraz rozliczenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki na terenie gminy Piaski 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

 b) wprowadzenie punktu - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Janowice Wielkie na usuwanie skutków powodzi 

Głosowano w sprawie wprowadzenie punktu - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Janowice Wielkie na usuwanie skutków powodzi 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

 c) wprowadzenie punktu - Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia woli realizacji zadania pod 

nazwą „Kompleksowa modernizacja energetyczna Szkoły Podstawowej z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Powstańców Wielkopolskich w Bodzewie“ 

Przed przeprowadzeniem głosowania głos zabrał Sekretarz wyjaśniając potrzebę podjęcia uchwały.  

Poinformował, że na ostatniej sesji Rady Gminy przy zmianach budżetu zabezpieczono środki na zadanie 

audytu energetycznego, który już trwa. Kilku osobowa grupa pracuje w szkole w Bodzewie i 

przygotowuje kompleksową dokumentację. Tą dokumentacje szykowaliśmy na nabór i można powiedzieć, 

że będziemy ubiegać się o środki zewnętrzne dwutorowo, szykujemy pod nabór który będzie ogłoszony 

około 6 grudnia przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego, będą to środki z WRPO, to jest mniejsze 

dofinansowanie do 70%. W miedzy czasie pojawiły się informacje, że będą środki z KPO, środki zostaną 

podzielone dla budynków szkół  oświatowych na terenie całej Polski, ten pierwszy nabór dotyczy tylko 

wielkopolski, regulamin nie zabrania startować dwutorowo czyli złożyć wniosek w jednym naborze i w 

drugim trzeba korzystać z okazji stąd przygotowana uchwała. Termin o składanie wniosków do KPO 

został wydłużony ze względu na sytuację w Polsce. Wymogiem formalnym musi być zgoda organu 

stanowiącego. Poprosił Radnych o przyjęcie uchwały.  

Głosowano w sprawie wprowadzenie punktu - Podjęcie uchwały Uchwała w sprawie wyrażenia woli 

realizacji zadania pod nazwą „Kompleksowa modernizacja energetyczna Szkoły Podstawowej z 

Oddziałami Integracyjnymi im. Powstańców Wielkopolskich w Bodzewie“ 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad:  

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 a) Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Piaski z dnia 08.08.2024r. 

 b) Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Piaski z dnia 29.08.2024r. 

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Podjęcie uchwał. 

 a) Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

 b) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2024-2028 

 c) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Piaski od Powiatu Gostyńskiego 

zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w sezonie zimowym 2024/2025, 

położonych w granicach administracyjnych gminy 

 d) Uchwała w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako 

drogi publicznej na terenie Gminy Piaski 

 e) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LII/413/2024 z dnia 25 kwietnia 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności 

Gminy Piaski. 

 f) Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie strefy aktywizacji gospodarczej 

w Grabonogu 

 g) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewo do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+” 

 h) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewko Pierwsze do Programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi 2020+” 

 i) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Grabonóg do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+” 

 j) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Piaski do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

 k) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Strzelce Małe do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+” 

 l) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Drugie do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+” 

 m) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Pierwsze do Programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi 2020+” 

 n) Uchwała w sprawie wyrażenia woli wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą ,,Budowa 

ciągu pieszo-rowerowego przy DK nr 12 na odcinku Gostyń-Piaski” 

 o) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 328 położonej w obrębie geodezyjnym Szelejewo Pierwsze, gm. Piaski 

 p) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i odstąpienia od 

przetargu 

 q) Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Skarbu Państwa 

 r) Uchwała w sprawie przyjęcia listy projektów do „Strategii Rozwoju Gminy Piaski na lata 2024-

2030” 
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    s) Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie określenia wysokości i zasad ustalenia oraz rozliczenia 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Piaski 

t) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Janowice Wielkie na usuwanie skutków 

powodzi 

u) Uchwała w sprawie wyrażenia woli realizacji zadania pod nazwą „Kompleksowa modernizacja 

energetyczna Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. Powstańców Wielkopolskich w 

Bodzewie“ 

8. Interpelacje i zapytania Radnych 

9. Wolne wnioski i informacje 

10. Zakończenie obrad. 

 

 d) głosowanie nad porządkiem obrad 

Głosowano w sprawie głosowanie nad porządkiem obrad 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 a) Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Piaski z dnia 08.08.2024r. 

Głosowano w sprawie Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Piaski z dnia 08.08.2024r. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 b) Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Piaski z dnia 29.08.2024r. 

Głosowano w sprawie Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Piaski z dnia 29.08.2024r. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego  Rady Gminy stanowi załącznik do 

protokołu.  
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5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego  Rady Gminy stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

Sprawozdanie z Komisji wyjazdowej złożył Przewodniczący Rady Gminy. Poinformował, że dnia 19 

września Rada Gminy odbyła komisję wyjazdową po terenie Gminy Piaski, były to miejscowości Piaski, 

Podrzecze, Rębowo, Grabonóg, Bodzewo, Szelejewo Drugie i Szelejewo Pierwsze. Radni zapoznali się z 

najpotrzebniejszymi inwestycjami.  

 

Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Piaski złożyła Radna Justyna Grobelna, 

przewodnicząca posiedzenia. 

Radna Justyna Grobelna poinformowała, że wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy odbyło się dnia 23 

września 2024r. o godz. 13.00.  w posiedzeniu wzięło udział 14 radnych, Wójt Gminy Piaski Dariusz 

Naskręt, Sekretarz Gminy Bartosz Kobus, Skarbnik Gminy Bogumiła Sosnowska, Kierownik referatu ds. 

Gospodarki Lokalnej i Ochrony Środowiska Żaneta Langner, Kierownik CUW Edyta Biernacka. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu i 

przedstawiła porządek obrad. W pierwszej kolejności głos zabrał Sekretarz, który przedstawił prośbę 

księży Filipinów oraz sióstr z ochronki z Podrzecza o współfinansowanie przez Samorządowców z Gminy 

Piaski pobytu dzieci z terenów objętych powodzią. Nikt z obecnych Radnych nie wyraził sprzeciwu. 

Następnie zostały przedstawione projekty uchwał wg ustalonego porządku.  

Punkt 1 i 2 o przedstawienie zmian została poproszona Skarbnik Gminy. Zmiany zostały przedstawione w 

sposób przejrzysty, uwag nie wniesiono, projekty zostały przyjęte jednogłośnie.  Punkt 3 projekt  

dotyczący z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych omówił Wójt.  Jest to coroczna uchwała, która nie 

wzbudziła sprzeciwu Radnych. Projekt został przyjęty jednogłośnie.   

Punkt 4 projekt pozbawienia kategorii drogi gminnej przedstawiła Żaneta Langner. Radni nie wyrazili 

sprzeciwu, projekt został przyjęty jednogłośnie 

Punkt 5 o przedstawienie projektu uchwały został poproszony Sekretarz. Prace konserwatorskie w 

bazylice Świętogórskiej trwają cały czas, jednym z elementów do odrestaurowania jest kopuła od 

wewnątrz. W porozumieniu z powiatem Gostyńskim oraz Gminą Poniec Radni zdecydowali o 

współfinansowaniu prac konserwatorskich w kwocie : powiat Gostyński 50 tys. zł., Gmina Poniec 10 tys. 

zł., Gmina Piaski 10 tys. zł.  Radni nie wnieśli sprzeciwu.  

Punkt 6 o przedstawienie projektu o zwolnienie z podatku od nieruchomości na strefie aktywizacji 

gospodarczej w Grabonogu został poproszony Sekretarz, który przedstawił obowiązujące wytyczne. Radni 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Punkt 7 do 13 są to projekty uchwał w sprawie zgłoszenia sołectw Bodzewo, Bodzewko Pierwsze, 

Grabonóg, Piaski, Strzelce Małe, Szelejewo Pierwsze i Szelejewo Drugie do programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+”. Projekty omówił Sekretarz. Radni nie wnieśli sprzeciwu, uchwały zostały przyjęte 

jednogłośnie.  

Punkt 14 o omówienie projektu uchwały w sprawie ciągu pieszo rowerowego Gostyń – Piaski została 

poproszona Skarbnik. Budowa dotyczy odcinka tzw. leśny. Sekretarz poinformował, że powiat gostyński, 

gmina Gostyń i gmina Piaski będą partycypować w kosztach budowy ścieżki, każdy po 1/3 kosztów 

budowy. Radni przyjęli projekt jednogłośnie.  

Punkt 15 projekt uchwały przedstawiła Żaneta Langner. Radna Maria Wesołek stwierdziła, że na tej 

działce w Szelejewie Pierwszym może powstać plac zabaw ogólnodostępny, a plac zabaw przy 

przedszkolu został by ogrodzony i należał tylko do przedszkola. Mogłoby powstać boisko do siatkówki. 

Radni przyjęli projekt jednogłośnie.  

Punkt 16 projekt uchwały omówiła Żaneta Langner chodzi o odstąpienie od obowiązku przetargowego w 

trybie zawarcia umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami dla działek w Strzelcach Małych i 

Podrzeczu. Projekt wywołał burzliwą dyskusję wśród Radnych. Radny Rafał Nowak stwierdził, że 

wszystkie grunty gminne powinny być dzierżawione w trybie przetargowym. Wójt wyjaśnił, że 
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odstąpienie będzie tylko do końca kadencji, a później zostanie wdrożona procedura przetargowa. Po 

wymianie zdań Radni przyjęli projekt uchwały.  

Punkt 17 projekt uchwały omówiła Żaneta Langner. Celem realizacji zadań własnych gminy w zakresie 

kultury i kultury fizycznej, Radni po wyjaśnieniach zdecydowali jednogłośnie o przejęciu działki pod 

boisko wiejskie.  

Punkt 18 Sekretarz omówił Strategię Rozwoju Gminy Piaski na lata 2024 – 2030. Przedstawił listę 

projektów do zrealizowania. Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały.  

Punkt 19 o omówienie projektu uchwały została poproszona Kierownik CUW Edyta Biernacka. 

Kierownik poinformowała, że od 1 października 2024r. wzrasta stawka z programu aktywny rodzic do 

1500 zł, którą otrzymuje organ prowadzący żłobek. W gminie Piaski jest żłobek prowadzony przez osobę 

prywatną i to tam bezpośrednio trafiają pieniądze z programu. Radni przedyskutowali projekt uchwały i 

zdecydowali o niedofinansowaniu żłobka w Piaskach.  

W wolnych głosach i wnioskach poruszano tematy. Radny Rafał Nowak poprosił o jak najszybszą 

naprawę mostu na ul. Dworcowej w Piaskach oraz zaproponował utworzenie zatoczki autobusowej na 

przystanku w Grabonogu. Mówił, że młodzież z miejscowej szkoły stoi bezpośrednio przy krawężniku co 

stwarza niebezpieczeństwo wypadku. Radny zwrócił uwagę na zarośnięte rowy przy drogach 

powiatowych szczególnie w obrębie tzw. krzyżówek. Radna Grażyna Andrzejewska zapytała o 

przynależność przystanków w Lipiu oraz w Strzelcach Wielkich, które są zniszczone i zarośnięte. Wójt 

odpowiedział, że przystanki należą do powiatu gostyńskiego i że zainterweniuje w tej sprawie. Radni 

stwierdzili, że nie tylko w tych miejscowościach jest problem z przystankami. Radna Daria 

Wojciechowska, Jagoda Dudka i Krzysztof Jakuszek powiedzieli, że w obrębie sołectw Rada Sołecka z 

Sołtysem oraz ZUK samodzielnie porządkują tereny wokół przystanków. Sekretarz zobowiązał się 

przedstawić kosztorys koszenia 1m2. Radna Mirosława Konieczna zgłosiła brak oświetlenia oraz zapytała 

o interwencję w sprawie dziur w chodniku. Wójt zobowiązał się o monitorowania u radnych 

powiatowych, jednocześnie podkreślił bardzo dobrą współpracę z radnymi powiatowymi. Radna Maria 

Wesołek poprosiła o ujęcie w projekcie nowo powstającej drogi tzw. łącznika między Szelejewem 

Pierwszym a Drugim pasów do przejścia. Radny Jarosław Łapawa pokazał radnym dokumentację 

fotograficzna zapadniętego chodnika w Strzelcach Wielkich i połączenie kanalizacji sanitarnej z 

deszczową. Radny Krzysztof Jakuszek odpowiedział, że zostało to zgłoszone do inwestora. Radna Jagoda 

Dudka pytała o dokumentacje dotyczącą drogi w Rębowie oraz czy można zgłaszać tereny gminne do 

planu zagospodarowania przestrzennego. Wójt odpowiedział, że dokumentacja będzie tworzona natomiast 

grunty gminne można zgłaszać do planu zagospodarowania przestrzennego. Sekretarz poinformował o 

kontenerach na odzież, w gminie Piaski jest ich 11. Padła propozycja o przeniesienie kontenerów w jeden 

lub dwa punkty zbiorcze. Radna Juztyna Sarbinowska poinformowała, ze od przyszłego roku 

prawdopodobnie nastąpi zmiana segregacji śmieci. Każdy mieszkaniec zużytą odzież będzie wrzucał do 

oddzielnego worka. Radna Justyna Sarbinowska zasugerowała odbieranie śmieci zmieszanych raz w 

miesiącu oraz zapytała czy będzie dalsze ciągniecie sieci światłowodowych. Radny Szymon Pawlak 

zapytał o opuszczony budynek dawnej przychodni w Bodzewie. Jest wokół niego nieporządek i czy jest w 

tej sprawie interwencja ze strony gminy. Wójt odpowiedział, że teren należy do gminy, natomiast budynek 

jest prywatny, zostało wystosowane pismo do właściciela o uporządkowanie terenu. Radny zapytał 

również o doświetlenie miejscowości Bodzewo. Wójt odpowiedział, że jeżeli są słupy to w ramach 

środków własnych gmina może założyć dodatkowe lampy. Radny Marcin Porzucek zapytał o możliwość 

namalowania pasów parkingowych w obrębie parkingu przy kościele oraz parkingu przy ZUK. Na tym 

posiedzenie komisji zakończono.  

 

7. Podjęcie uchwał. 

 a) Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 

23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  
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Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/31/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 b) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2024-2028 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 

23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na 

lata 2024-2028 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/32/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 c) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Piaski od Powiatu Gostyńskiego 

zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w sezonie zimowym 2024/2025, 

położonych w granicach administracyjnych gminy 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 

23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Piaski od Powiatu 

Gostyńskiego zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w sezonie zimowym 

2024/2025, położonych w granicach administracyjnych gminy 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/33/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 d) Uchwała w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania 

jako drogi publicznej na terenie Gminy Piaski 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 

23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

 

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z 

użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Piaski 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/34/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 e) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LII/413/2024 z dnia 25 kwietnia 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich 

i robót budowlanych dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących 

własności Gminy Piaski. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 

23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LII/413/2024 z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na wykonanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków 

nie stanowiących własności Gminy Piaski. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/35/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 f) Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie strefy aktywizacji 

gospodarczej w Grabonogu 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 

23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 
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Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

 

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie strefy 

aktywizacji gospodarczej w Grabonogu 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/36/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 g) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewo do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+” 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewo do Programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+” 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/37/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 h) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewko Pierwsze do Programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+” 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Bodzewko Pierwsze do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/38/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 i) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Grabonóg do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+” 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Grabonóg do Programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+” 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/39/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 j) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Piaski do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+” 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Piaski do Programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+” 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/40/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 k) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Strzelce Małe do Programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi 2020+” 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Strzelce Małe do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 
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Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/41/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 l) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Drugie do Programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi 2020+” 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Drugie do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/42/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 m) Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Pierwsze do Programu „Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2020+” 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie zgłoszenia Sołectwa Szelejewo Pierwsze do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/43/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 n) Uchwała w sprawie wyrażenia woli wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą 

,,Budowa ciągu pieszo-rowerowego przy DK nr 12 na odcinku Gostyń-Piaski” 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 
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Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie wyrażenia woli wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego 

pod nazwą ,,Budowa ciągu pieszo-rowerowego przy DK nr 12 na odcinku Gostyń-Piaski” 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/44/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 o) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 328 położonej w obrębie geodezyjnym Szelejewo Pierwsze, gm. Piaski 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 328 położonej w obrębie geodezyjnym Szelejewo 

Pierwsze, gm. Piaski 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/45/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 p) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i odstąpienia od 

przetargu 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i 

odstąpienia od przetargu 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (13) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, Justyna 

Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (1) Rafał Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jarosław Łapawa 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/46/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 q) Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Skarbu Państwa 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Skarbu Państwa 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 Odpis Uchwały nr VI/47/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 r) Uchwała w sprawie przyjęcia listy projektów do „Strategii Rozwoju Gminy Piaski na lata 2024-

2030” 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie przyjęcia listy projektów do „Strategii Rozwoju Gminy Piaski 

na lata 2024-2030” 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/48/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 s) Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie określenia wysokości i zasad ustalenia oraz rozliczenia 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Piaski 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie określenia wysokości i zasad ustalenia 

oraz rozliczenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Piaski 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/49/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 t) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Janowice Wielkie na usuwanie 

skutków powodzi 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w 

dniu 23.09.2024r. Został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Janowice Wielkie 

na usuwanie skutków powodzi 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (14) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (1) Szymon Pawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/50/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 u) Uchwała w sprawie wyrażenia woli realizacji zadania pod nazwą „Kompleksowa modernizacja 

energetyczna Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. Powstańców Wielkopolskich w 

Bodzewie“ 

Projekty uchwał zostały szczegółowo omówiony w trakcie seji przy wprowadzeniu punktu.   

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie Uchwała w sprawie wyrażenia woli realizacji zadania pod nazwą „Kompleksowa 

modernizacja energetyczna Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. Powstańców 

Wielkopolskich w Bodzewie“ 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof 

Jakuszek, Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, 

Marcin Porzucek, Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Odpis Uchwały nr VI/51/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

8. Interpelacje i zapytania Radnych 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie od 6 sierpnia do 26 września 2024r. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Radny Rafał Nowak złożył trzy wnioski dotyczące:  
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- zestawienie wynajmu świetlicy wiejskiej w Szelejewie w latach 2018-2024. 

- zestawienie wydatków z funduszu sołeckiego sołectwa Grabonóg za lata 2019-2024 

- zestawienie wynajmu budynku na Żgalinach w Szelejewie w latach 2018 do sierpnia 2024. 

 

Radny Rafał Nowak na wszystkie wnioski otrzymał odpowiedzi. 

Wnioski i odpowiedzi zostały zamieszczone na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

Piaski oraz w aplikacji eSesja.( w portalu mieszkańca pod porządkiem obrad VI sesji Rady Gminy Piaski 

w punkcie 8 Interpelacje i zapytania Radnych.  

Następnie zapytał czy któryś z Radnych chce złożyć interpelacje lub zapytanie teraz na sesji 

Interpelacji i zapytań nie było.  

 

9. Wolne wnioski i informacje 

Radny Szymon Pawlak zapytał o żłobek publiczny na terenie Gmin. Poinformował, ze na chwilę obecną 

żłobka nie ma, w sąsiednich gminach są lub powstają, na naszym terenie funkcjonuje jeden prywatny 

żłobek. Na chwilę obecną nie ma wolnego miejsca, na przyszły rok lista już jest zamknięta, jest to zasadny 

problem i może warto się pochylić w tym temacie i utworzyć żłobek na naszym terenie.  

Wójt odpowiedział, że miejsc w żłobkach brakuje ze względu na to iż społeczeństwo jest aktywne, 

dziadkowie którzy pełnili funkcję opieki nad dziećmi sa coraz bardziej aktywni bądź dłużej pracują. 

Dodał, że propozycja jest do przedyskutowania na Komisji Edukacji czy wspólnym posiedzeniu.  

Radn Szymon Pawlak zapytał o oddziały przedszkolne na terenie Gminy. Poinformował, że w Bodzewie 

są dwa oddziały, obecnie w tych oddziałach jest 27 dzieci na 50 wolnych miejsc, jeżeli chodzi o godziny 

otwarcia, funkcjonowania przedszkoli to 5 godzin  od godz. 8.00 do godz. 13.00.  Jest dużo zapytań i 

wniosków od rodziców o przedłużenie czasu funkcjonowania oddziałów przedszkolnych.  

Wójt odpowiedział, że temat był poruszany podczas zebrań sołeckich. Poinformował, że prosił rodziców, 

że jeżeli jest taka wola aby złożyć pismo do dyrektora przedszkola lub do gminy. Na chwilę obecną takie 

pismo nie wpłynęło. Jeśli rodzice wyrażają taką chęć to jak najbardziej, możemy o tym rozmawiać ale 

żeby to nie było do kilku dzieci.  

Radny powiatu Sebastian Nowak przedstawił odpowiedzi na zgłaszane tematy w okresie międzysesyjnym. 

Poinformował, że : 

➢ kiedy zostaną wycięte topole przy drodze powiatowej w kierunku Szelejewa – oferty od firm, 

które tego zadania się podejmą są składane do końca tygodnia, wycięcie nastąpi do połowy grudnia, 

➢ naprawa chodnika w Strzelcach Wielkich – prace już zostały wykonane  

➢ dziury w drodze powiatowej w Bodzewie -  zostało to naprawione  

➢ krawężnik przy wyjeździe na drogę krajową – prace zostały wykonane  

➢ chodnik w Michałowie – zapadniecie chodnika – jeżeli to jest wjazd na grunty orne i uszkodzenie 

nastąpiło w wyniku używania maszyn rolniczych to odpowiedzialność naprawy jest po stronie rolnika, 

który uszkodził, w tym tygodniu sprawa zostanie dokładnie zbadana   

➢ Rębowo – czy jest gotowa dokumentacja na budowę drogi – obecnie trwają prace organizacyjne i 

ta dokumentacja będzie gotowa do maja 2025r.  

➢ naprawa drogi i uzupełnienie w Rębowie – prace zostały wykonane  

➢ plany na Most w Piaskach przy ul. Dworcowej – trwają rozmowy miedzy powiatem a władzami 

samorządowymi, trwają ustalenia jak te prace dalej będą wykonywane.  
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Radny powiatu poinformował, że jeżeli są sprawy dotyczące kwestii powiatowych to na ręce Wójta, który 

zawsze przekaże albo bezpośrednio do nas, chętnie będziemy sprawy przedstawiali, dopytywali.  

Przewodniczący Rady podziękował za złożenie sprawozdania i udzielenie informacji.  

10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i zamknął VI sesje Rady Gminy Piaski.  

 

Zapis audiowizualny obrad VI sesji Rady Gminy Piaski został zamieszczony pod adresem: 

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady                         

 

 

  
 Przewodniczący Rady Gminy  

                         Marcin Porzucek 

 

Protokólant: Joanna Polaszyk 

 

 


